
   

НА ПРЕДЛОГЕ СУГРАЂАНА РЕШИЛИ СМО МНОГЕ ПРОБЛЕМЕ
16 ВОЖДОВАЧКЕ НОВИНЕ

Један од најбољих примера да је општина Вождовац 
увек на услузи својим грађанима јесте неколико одржаних 
трибина са станарима насеља „Степа Степановић“ 
посвећених налажењу најбржих и најефикаснијих решења 
за проблеме са којима се  грађани овог насеља сусрећу. 

На једном од састанака одржаном почетком године био 
је присутан и потпредседник Владе Републике Србије и 
министар унутрашњих послова др Небојша Стефановић 
који је овом приликом дао гаранцију да бензинска пумпа 
против чије изградње су станари протестовали неће 
бити изграђена.  Најважнији резултат ових сусрета јесте 
чињеница да је покренута процедура  да земљиште на 
којем је изграђено насеље буде пренесено  на управљање 
Граду Београду, што ће умногоме да олакша послове  јавних 
предузећа у овом насељу.   Међу бројним захтевима грађана, 
била је реконструкција и семафоризација улаза у насеље из 
Булевара Пека Дапчевића. У року од неколико дана, градски 
и општински руководиоци изашли су у сусрет иницијативи 
и сада са сигурношћу можемо рећи да „Степа“ има нове 
и безбедне раскрснице са семафорима. На иницијативу 
грађана, у току је постављање семафора у Булевару ЈНА на 
четири места у Јајинцима, Раковица селу и Белом потоку.

НОВИ СЕМАФОРИ У „СТЕПИ“, НА 
МИТРОВОМ БРДУ И НА АВАЛСКОМ ПУТУ

НАСЕЉЕ СТЕПА СТЕПАНОВИЋ

НАСЕЉЕ МИРТОВО БРДО


